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Dnia 30.12.2024r. 

 

Rada Miejska w Brzesku 

Radni 

Protokół 10/2024 

X Posiedzenie Sesji Rady Miejskiej w Brzesku w dniu 18 grudnia 2024r. 

Miejsce posiedzenia: Sala obrad Urzędu Miejskiego w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 51. 

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Babicz 

2. Barbara Borowiecka 

3. Dariusz Bruc 

4. Franciszek Brzyk 

5. Rafał Cichoński 

6. Jadwiga Dadej 

7. Piotr Duda 

8. Janusz Filip 

9. Krystyna Gibała 

10. Roman Gurgul 

11. Seweryn Kozub 

12. Adam Kwaśniak 

13. Anna Lubowiecka 

14. Zbigniew Łanocha 

15. Agnieszka Mastalska-Sowa 

16. Agata Podłęcka 

17. Bogusław Sambor 

18. Daniel Szczupał 

19. Kamil Trąba 

20. Bartłomiej Turlej 

 

Nieobecny: Adrian Zaleśny.  
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Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor otworzył X posiedzenie sesji Rady 

Miejskiej kadencji 2024-2029 zwołanej na dzień 18 grudnia 2024 r. Poinformował, iż podstawą 

prawną zwołania sesji jest art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, tekst jednolity, Dziennik 

Ustawa z 2024 roku, pozycja 1465 ze zm. oraz §. 3 ust. 1. Regulaminu Rady Miejskiej w Brzesku, 

stanowiącego załącznik nr 5 do statutu Gminy Brzesko, Dziennik Urzędowy Województwa 

Małopolskiego nr 468, pozycja 3091 ze zmianami. Powitał Radnych, Burmistrza Brzeska, Zastępcę 

Burmistrza Brzeska, Skarbnik Gminy, Sekretarza Gminy, Radcę prawnego Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli służb mundurowych, Prezesów Spółek Miejskich. 

(Lista obecności stanowi załącznik). 

Poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane publicznie. Następnie zarządził 

sprawdzenie obecności. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych, na ogólną liczbę 21. 

W związku z tym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

  

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 18, NIEOBECNY: 3 

Wyniki imienne: 

OBECNY (18) - Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel 

Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNY (3) -Bogusław Babicz – spóźnienie, Zbigniew Łanocha – spóźnienie, Adrian Zaleśny 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor zapytał, czy w związku z przesłanym 

porządkiem obrad sesji są jakieś uwagi? 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na Sekretarza gminy Brzesko do 31 stycznia 2025 roku. Uzasadnił to 

koniecznością dokładnego przeanalizowania sprawy, której nie zdążono rozpatrzyć 

merytorycznie ze względu na krótki czas od wpłynięcia skargi. Projekt uchwały oraz jego 

uzasadnienie mają zostać przedstawione podczas obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor - zarządził głosowanie w sprawie zmiany 

porządku obrad sesji jn.: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w porządku obrad sesji, wprowadzenie w pkc.8 pkt "11)” projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (2) - Zbigniew Łanocha, Adrian Zaleśny 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poinformował, że   za wprowadzeniem 

projektu uchwały głosowało 19 osób, dwóch radnych nieobecnych w związku z czym, porządek 

został zmieniony. 

 

Następnie przedstawił porządek obrad z wprowadzona zmianą. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska Komendanta Powiatowego Policji, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej oraz zaproszonych gości. 
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4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej odbytej w 

dniu 27 listopada 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od ostatniej sesji. 

7. Sprawozdanie z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024; 

2) zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

3) Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025; 

a. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami; 

b. odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady; 

c. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej i opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 

w projekcie budżetu; 

d. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi autopoprawkami Burmistrza 

 i ewentualnymi poprawkami zgłoszonymi przez radnych; 

e. głosowanie autopoprawek Burmistrza; 

f. głosowanie poprawek nieuwzględnionych przez Burmistrza w autopoprawkach; 

g. Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025 - głosowanie uchwały budżetowej  

z uwzględnieniem przegłosowanych autopoprawek z pkt 5 "e") i poprawek z pkt 6 "f"). 

4) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041; 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brzesko o nazwie ,,Brzesko - 

Pomianowski Stok"; 

6) przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Brzesko na lata 2024-2027"; 

7) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brzesko do roku 2030; 

8) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025; 

9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025; 

10) nadania tytułu honorowego " Medal na Wstędze za Zasługi dla Miasta Brzeska"; 

11) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Interpelacje Radnych. 

11. Zapytania radnych. 

12. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 
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14. Zamknięcie obrad Sesji 

  

Ad.3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska Komendanta Powiatowego Policji, 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej oraz zaproszonych gości. 

Radni nie zgłosili zapytań.  

W tym miejscu głos zabrał Zastępca Komendant Powiatowego Policji Andrzej Górka, który 

wyraził podziękowania Panu Burmistrzowi oraz wszystkim radnym, za współpracę, szczególnie  

w zakresie działań na rzecz bezpieczeństwa w roku 2024 oraz w przyszłym 2025 r. 

Burmistrz Tomasz Latocha również przekazał życzenia na ręce Panów Komendantów, zarówno 

dla funkcjonariuszy, jak i pracowników cywilnych Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej i Komendy Powiatowej Policji w Brzesku. Wyraził życzenia zdrowych, spokojnych, 

błogosławionych świąt, szczególne życzenie skierował do tych, którzy podczas świąt będą pełnić 

służbę i pilnować porządku oraz naszego bezpieczeństwa. Poprosił o przekazanie ich w imieniu, 

wszystkich uczestniczących w sesji a także mieszkańców gminy Brzesko. Podziękował za 

tegoroczną służbę oraz współpracę. Podkreślił, że układa się   bardzo dobrze w różnych 

obszarach, zarówno tych prewencyjnych, jak i tych sferach, gdzie trzeba było podejmować 

zdecydowane kroki. Składamy życzenia udanego sylwestra i szczęśliwego nowego roku, aby było 

jak najmniej sytuacji wymagających interwencji służb, którymi Panowie zarządzacie. Prosimy 

jeszcze raz o przekazanie życzeń oraz podziękowań za ich pracę. 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Andrzej Kufta podziękował Burmistrzowi 

 i Wysokiej Radzie. Przekażemy je naszym strażakom i policjantom. Prosimy również o dalsze 

wspieranie policji i ochronę przeciwpożarową naszej gminy Brzesko, tak jak do tej pory. Jesteśmy 

także wdzięczni za wsparcie. 

 

Ad.4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej odbytej  

w dniu 27 listopada 2024 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poinformował, że do protokołu nie 

wpłynęły uwagi w związku z tym protokół został przyjęty.  

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 Sprawozdanie Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Nie zgłoszono uwag.  
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6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od ostatniej 

sesji. 

Sprawozdanie Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Nie zgłoszono uwag. 

Ad.7. Sprawozdanie z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poprosił Przewodniczących 

poszczególnych komisji o przedstawienie sprawozdań. 

Sprawozdania z posiedzeń Komisji odbytych w miesiącu grudniu 2024 r. złożyli Przewodniczący 

Komisji: 

1) Radna Anna Lubowiecka Komisja Budżetu i Finansów, 

2) Radna Barbara Borowiecka Komisja Spraw Społecznych,  

3) Radny Bartłomiej Turlej Komisja Oświaty Kultury i Sportu, 

4) Radny Piotr Duda Komisja Porządku Publicznego i Rozwoju. 

5) Radny Daniel Szczupał Komisja Gospodarki Komunalnej i ochrony Środowiska, 

6) Radny Kamil Trąba Komisja Rewizyjna 

7) Radny Franciszek Brzyk Komisja SWiP 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk poinformował   o dwóch 

pismach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w ostatnim czasie, które zostały złożone w nietypowy 

sposób. Nie jesteśmy w stanie jako komisja sprawdzić, czy pisma są adresowane przez osoby, 

które w rzeczywistości istnieją, czy są tylko wymyślone W związku z powyższym, w pierwszym 

przypadku, jeżeli chodzi o pierwszą skargę, zgodnie z przyjętym przez nas, jakby już wcześniej 

stanowiskiem, skierowaliśmy zawiadomienie na adres mailowy do osoby, która skierowała 

skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W dniu dzisiejszym żadna osoba na posiedzeniu 

komisji się nie stawiła. W drugim przypadku ta skarga wpłynęła niedawno na burmistrza Brzeska, 

dlatego dniu dzisiejszym podjęliśmy taką samą decyzję, jak i w pierwszym przypadku z prośbą 

skierowania wezwania drogą mailową o uzupełnienie wszystkich danych, tak aby te wnioski 

mogły być rozpatrywane przez komisję. Przyjmując stanowisko przedstawione nam przez radcę 

prawnego, zgodnie z komentarzem dotyczącym rozpatrywania skarg, wniosków i petycji, należy 

przyjąć bowiem, że skargi, które nie zawierają podstawowych danych, pozostają bez 

rozpatrzenia. Ze względu jednak na sprawy przedstawione w pismach, na ważny interes 

społeczny w nich zawarty, komisja pochyliła się dzisiaj nad tymi pismami. 
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W tym miejscu Przewodniczący odczytał treść skargi na działania Burmistrz Brzeska w zakresie 

zarządzania nieruchomościami gminnymi oraz realizacji warunków przetargu i umów najmu 

dotyczących ogródka kawiarnianego na Rynku w Brzesku. 

Następnie przedstawił treść wniosku dot. legalności prowadzenia działalności gospodarczej 

„Choinkowy Raj Brzesko” na nieruchomościach gminnych oraz weryfikacji opłat podatkowych 

 i użytkowania mienia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha odnosząc się do kwestii skargi na działania Burmistrza zauważył, że 

jest wysyp różnych tego skarg. Być może później ona będzie przedmiotem Państwa obrad, jeżeli 

zostaną uzupełnione braki formalne. Myślę, że ta skarga jest skonstruowana na kompletnie 

błędnych tezach, między innymi na tezie dotyczącej jakiejkolwiek niegospodarności. 

Przypomnijmy, że jest zawarta umowa dzierżawy pod przestrzeń, pod ogródek kawiarniany, która 

została podpisana pomiędzy Urzędem Miejskim w Brzesku, a przedsiębiorcą, który w przetargu 

wygrał możliwość posadowienia tam ogródka. Cały czas jest pobierana opłata, to jest umowa 

dzierżawy, więc nie ma mowy o jakiejkolwiek niegospodarności czy niedbaniu o mienie gminne, 

dlatego że cały czas wpływają środki za dzierżawę. Kolejna teza, przypomnijmy, że to nie urząd 

miejski i nie burmistrz jest organem, który wydaje pozwolenie na budowę. Akurat w tym 

przypadku to jest kwestia na poziomie powiatu, więc skarga też w stosunku do organu, jakim jest 

burmistrz, czy też urząd miejski, jeżeli chodzi o pozwolenie na budowę, to też jest tezą błędną. 

Myślę, że tutaj nie ma problemu, aby na każdym etapie mieć wgląd w pełną dokumentację i całą 

procedurę. Oczywiście też nieprawdą jest, że jakoby dzierżawca nie posiadał opinii konserwatora 

zabytków, bo też takie zatwierdzenie uzyskał. Było to badane na poziomie przetargu, był to 

warunek konieczny, aby w ogóle móc wziąć udział w postępowaniu przetargowym. Mówię to 

tylko i wyłącznie po to, że skoro w przestrzeni publicznej poprzez odczytanie tej skargi takie tezy 

wybrzmiały, aby też każdy, kto będzie miał ochotę, mógł zbudować   większą świadomość na ten 

temat. Zachęcam Wysoką Radę i komisję merytoryczną do dogłębnego badania tej materii. 

  

W kwestii drugiej skargi, która też była odczytana wydaje się, że mamy sytuację zupełnie 

odmienną, aczkolwiek ona też pewnie będzie przedmiotem badania Państwa Radnych, czy też 

jakiejś komisji, jeżeli tak Państwo uznacie za słuszne. Bo jeżeli faktycznie prowadzony był handel 

na mieniu gminnym, bez ewentualnej umowy, co będzie podlegało pewnie sprawdzeniu, pewnie 

będą wyciągane konsekwencje wobec tych, którzy taki handel na tym mieniu prowadzili. 

Poproszę Pana zastępcę, który podpisywał umowę dzierżawy w moim imieniu i gminy, jeżeli 

chodzi o ten ogródek, o odniesienie się do tej sprawy, 
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 Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach wypowiadając się odnośnie przetargu na ogródek 

kawiarniany zgodził się z przedmówcą, iż w piśmie są błędne założenie skarżącego, mianowicie 

takie, że z jakiegoś powodu burmistrz winien nakazać rozbiórkę ogródka. Burmistrz po pierwsze 

nie ma takiej kompetencji. Po drugie zmiana ustawy prawo budowlane jednoznacznie określa, że  

w sytuacji, kiedy okres dzierżawy na tymczasowy obiekt upływa, ale jeszcze nie upłynie, 

 a właściciel tego obiektu albo dzierżawca działki złoży wniosek do organu właściwego o wydanie 

pozwolenia, to ten bieg 180 dni się przerywa, natomiast my nie wiemy, czy ktoś złoży pozwolenie 

na budowę, bo to jest jakby rzecz, która nie dzieje się z udziałem gminy. Po zakończeniu tego 

okresu dzierżawy został złożony wniosek na kolejny okres dzierżawy terenu, więc tu jest 

wszystko jak najbardziej zgodne z prawem. Właściciel płaci co miesiąc za dzierżawę. Teren nie 

jest wydzielony nieodpłatnie. Stosowna decyzja konserwatora została na etapie przetargu 

uzyskana, przetarg odbył się zgodnie z wszystkimi procedurami, był ogłaszany publicznie, Każdy 

mógł do niego przystąpić. Była tylko jedna oferta. Komisja była siedmioosobowa do przetargu, 

 badaliśmy wszystkie dokumenty, nie ma z tego tytułu żadnych powodów do szukania 

nieprawidłowości. Jeżeli skarżący uważa, że on stawia tezę i pod tę tezę szuka swoich 

uzasadnień, to po prostu ich nie znajdzie. Wniosek do Najwyższej Izby Kontroli z pewnością 

pomoże bardziej burmistrzowi, niż jeżeli będzie rozpatrzony jako wniosek podpisany, bo 

pamiętajmy, że ranga skargi nawet ważna i istotna, ma mniejsze znaczenie niestety w zderzeniu  

z prawem, jeżeli nie ma autora i adresu skarżącego. Myślę, że gdyby trzeba było, to zarówno Pan 

Mecenas Zych, jak i Pan Mecenas Babicz te kwestie mogą wyjaśnić, ponieważ w momencie, 

kiedy nie można ustalić, kto jest tak naprawdę skarżącym, po prostu skargę zostawia się bez 

rozpatrzenia. Próbujemy, zgodnie z tym, co odczytał Pan Przewodniczący Brzyk, zwrócić się do 

skarżących o to, aby podali te dane. Być może nie wiedzą o tym, że takie dane muszą być 

potrzebne. Jeżeli je podadzą, to wtedy skarga będzie dalej procedowana. Dziękuję bardzo. 

 

Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha uważa, iż te precyzyjne wyjaśnienia osoby, która podpisywała 

w imieniu organu, czyli w moim imieniu, umowę dzierżawy. dopełniła jakby tego obrazu, jak 

sytuacja wygląda faktycznie, aby nie pojawiły się wątpliwości. 

 W przypadku tej drugiej skargi ona w jakiś sposób się trochę pokrywa z pewnymi skargami, 

które trafiały zarówno do służb parkingowych, jak i tutaj do urzędu, bo doszło do takiej sytuacji, 

gdzie pod handel zostały zajęte części nieruchomości gminnych. Wydaje się, że bez zgody urzędu, 

bo przynajmniej ja takiej zgody sobie nie przypominam. Poprosiłem nasze służby na ten poczet, 

aby sprawdziły, czy była wydawana zgoda, czy była umowa lub jakikolwiek wniosek. Taki wniosek 

nie wpłynął, stąd też po tych skargach, wystosowaliśmy pismo z prośbą i wnioskiem do 

właściciela nieruchomości w kwestii wykorzystywania na działalność handlową nieruchomości 

gminnych. Poprosiłem o przedstawienie dokumentu, tytułu prawnego do tej części 

nieruchomości, na podstawie którego działalność jest prowadzona na terenie gminnym. Skargi 
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dotyczyły problemu z przejściem po chodniku, że robi się niebezpiecznie na parkingu, że 

samochody wyjeżdżają, a tam się odbywa właśnie handel, który utrudnia wyjazd czy dojście do 

miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Myśmy takie pismo wystosowali, wcześniej 

sprawdzając, czy przypadkiem rzeczony chodnik nie należy do nieruchomości, okazało się 

niestety, że nie. Według naszej wstępnej oceny, niestety ogrodzenie zostało posadowione na 

terenie należącym do gminy, ale to będzie pewnie przedmiotem różnego rodzaju postępowania, 

sprawdzania, wyjaśniania. Myślę, że Państwo Radni na pewno na bieżąco będą tutaj pytać o to.  

Ja deklaruję, że informacje szczegółowe na ten temat zawsze też tak jak w przypadku pierwszej 

skargi, oczywiście Wysoka Rada otrzyma. Dobrze, że są sprzedawane drzewka choinkowe, to jest 

ważny symbol naszych świąt. Taka działalność jest na placu targowym, bardzo dużo takich 

przestrzeni wynajęliśmy. Myślę, że plac targowy jest właściwym miejscem, co nie oznacza, że 

w innych miejscach też taki handel nie może się odbywać, ale należy go organizować na zasadach 

ogólnie przyjętych i zgodnych z prawem. Na pewno, jeżeli produkt jest dobry, choinka ładna, to 

na pewno znajdzie swojego kupca. Myślę, że te 100 metrów dalej na placu targowym na pewno 

byłoby troszeczkę bezpieczniej. Tutaj niestety jesteśmy w sytuacji mało komfortowej, dlatego że 

opisana sprawa dotyczy, jednego z radnych. Będziemy to badać. Zobaczymy jaki będzie finał tej 

sprawy. Na pewno dochowana zostanie należyta staranność i również dbałość  

o mienie publiczne, o mienie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk poinformował, że komisja 

Skarg Wniosków i Petycji nie rozpatrywała dzisiaj tych skarg od strony merytorycznej. Mam taki 

apel, ponieważ mam nadzieję, że część mieszkańców może nas słucha, ogląda. Jeżeli są 

kierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji skargi, jakieś wnioski, petycje, to one muszą 

nosić znamiona wymogów tych, które prawo przewiduje. Komisja ma poważne problemy przy 

tego typu pismach. Po pierwsze, żeby je określić odpowiednio, czym to jest to pismo, następnie 

w jaki sposób nad nimi procedować. W tym przypadku, wysyłając informację na podane adresy 

email, tak jak tutaj dzisiaj stwierdziliśmy nie wiemy, czy to jest adres stworzony tylko na potrzeby 

tej korespondencji, czy za tym adresem kryje się jakaś konkretna osoba. W związku z powyższym 

mam prośbę. Jeżeli już Państwo się, mieszkańcy decydują na kierowanie, bądź co bądź ważnych 

spraw, pod obrady komisji a następnie sesji, to aby dopełnić formalności. W swoim życiu 

prywatnym już miałem tego typu przypadki, gdzie mnóstwo donosów do Urzędu Skarbowego się 

pojawiało i tak dalej. Państwu tutaj w poprzedniej kadencji czytałem takie postanowienie 

prokuratury, również to dotyczyło mojej osoby. W związku z powyższym, jeżeli ktoś ma odwagę 

coś tam wiedzieć i stwierdzić, to myślę, że podpisanie się pod tym jest też dowodem tej troski o 

mienie publiczne i wtedy nam łatwiej będzie tutaj obradować, komisji rozpatrywać i 

podejmować działania. Tak to mamy po prostu takie półśrodki, niedomówienia, a tak ogólnie 

mówiąc igrzyska, które chyba w czasie przedświątecznym, nie są chyba najlepszym momentem 

na tego typu działania. Dziękuję bardzo. 
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Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha - (Ad Vocem) Ja również chciałbym do tego wniosku Pana 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji się przychylić i prosić, że jeżeli chcemy 

złożyć skargę, każdy ma prawo na swoje spostrzeżenia i dociekanie, ale taką dobrą formą  

i praktyką powinno być to, aby cywilnie po prostu zwyczajnie na takiej skardze się podpisać. 

Wtedy ułatwia to pracę organom, chociażby takim jak właśnie radzie miejskiej, więc jeżeli na co 

się skarżymy czy zauważamy, że prawo gdzieś w danym zakresie może być złamane. Niech to 

badają organy, wniosek zawsze podpisujmy. Nie wstydźmy się tego, jeżeli już skarżymy się, to nie 

na ucho. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Brzesku Barbara Borowiecka 

odniosła się do skargi dotyczącej radnego z uwagi na to, że wybrzmiała. W związku z zarzutami  

o niestosowanie się do obowiązującego prawa, zasugerowała, aby radny przedstawił swoje 

stanowisko i faktyczny stan sprawy.  Jak to ze strony jako radnego wygląda? 

 

Radny nie odnosił się do poruszonej kwestii.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor przypomniał, że jesteśmy w punkcie 

sprawozdania z komisji. Wyraził prośbę o przestrzeganie porządku obrad.  

W związku z brakiem dalszych głosów zamykam ten punkt obrad. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

 1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024; 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha - Wprowadziła do projektu w.w. uchwały. 

 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024; 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) - Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/68/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024 – 

została podjęta   

 2) zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

 Skarbnik Gminy Celina Łanocha - Wprowadziła do projektu w.w. uchwały. 

 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) -Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) -Adrian Zaleśny 
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Uchwała nr X/69/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku 

z dnia 27 grudnia 2023 r.  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 

2024 – 2041 -została podjęta  

  

 3) Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025; 

  

  a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami; 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha - Wprowadziła do projektu w.w. uchwały. Zaznaczyła, że 

przedmiotowa uchwała była analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji. 

W imieniu Pana Burmistrza zgłosiła autopoprawki do projektu budżetu na rok 2025. 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

  b) odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady; 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poprosił Przewodniczących poszczególnych 

komisja o odczytanie opinii w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2025. 

Opinie przedstawili: 

1) Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Brzesku Anna Lubowiecka 

2) Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Brzesku Daniel Szczupał 

3)  Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Brzesku Bartłomiej 

Turlej 

4) Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Brzesku Barbara 

Borowiecka 

5) Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Rozwoju Piotr Duda 

6) Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Brzesku Barbara 

Borowiecka 

7) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku Kamil Trąba 
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Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha wyraził wdzięczność wszystkim Radnym, uczestniczącym  

w pracach komisji merytorycznych za dobrą pracę, nad sprawami związanymi z budżetem oraz za 

głosowanie, które jest bardzo ważne. Pokazuje ono, że potrafimy w tych obszarach 

najważniejszych zawsze osiągać konsensus. Ten budżet, który Państwo omawialiście, był Państwu 

prezentowany przez Panią Skarbnik w bardzo szerokim zakresie. Jest budżetem na obecne czasy 

dosyć trudnym, ale też budżetem obiektywnym. Wszystkie wskaźniki są tutaj bardzo wyważone, 

przede wszystkim chcemy osiągnąć równowagę wskaźnikową, która w przyszłości, jeżeli tylko 

pojawią się środki unijne, pozwoli nam na absorpcję tych środków i wygenerowanie również 

wkładów własnych do projektów, o które będziemy wnioskować. Organizowaliśmy się od 

dłuższego czasu, przygotowując różne strategie rozwoju gminy i wiele innych, takich 

strategicznych dokumentów, bo tylko posiadając te materiały będziemy mogli wnioskować, kiedy 

środki z KPO zostaną uruchomione. Natomiast warto też wspomnieć w tym budżecie, że ta 

strona kosztowa jest cały czas rosnąca. Wynika to z kosztów bieżących utrzymania obiektów, 

całej infrastruktury i kosztów osobowych w naszych jednostkach. Niestety to wszystko drożeje. 

Przypomnę tylko, że sama oświata i wychowanie, to jest kwota 113 000 000,00 zł. czyli pół 

naszego budżetu. Dokładnie pół, to jest oświata i wychowanie fizyczne, że pomoc społeczna, to 

jest blisko 12 000 000,00 zł. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska to jest 18 500 000,00 

zł. Samo utrzymanie chociażby, mówimy tutaj o basenie, o obiektach sportowych, to jest też 

znacząca kwota, bo obiekty sportowe, proszę Państwa, to jest 16 500 000,00 zł. Gdyby tak 

popatrzeć bardzo obiektywnie, to 3/4 naszego budżetu, to jest zaledwie te kilka pozycji, które 

wymieniłem, a przecież działań realizowanych przez nas łącznie z inwestycjami i wszelkiego 

rodzaju jest całe mnóstwo. Naprawdę wielki wkład pracy, zarówno wszystkich dyrektorów 

wydziałów merytorycznych, jak i naszych jednostek, które działają przygotowując ten budżet 

 w założeniach, przyjmowali te założenia takie po pierwsze bardzo realne, bardzo rzeczowe i takie 

obiektywne i twarde, za co dziękuję. Wydział Finansowy naprawdę napracował się, aby wszystko 

wspólnie, pod kierownictwem Pani Skarbnik, Wydział Finansowy, aby to wszystko pospinać, bo 

tych pozycji mamy dużo. Jesteśmy dużym samorządem, drodzy Państwo. Nie jesteśmy małą 

gminą. Mamy wiele rzeczy takich, których w innych miejscach nie ma. Mamy szalety publiczne, 

mamy targowisko miejskie, mamy mnóstwo przystanków, skwerów, parków. To wszystko, drodzy 

Państwo, kosztuje. I utrzymanie, jeżeli chcemy, aby ten standard był wysoki, a o taki walczymy 

cały czas i widać, że wszystko wokół nas się zmienia i pięknieje, to też wymaga pewnych 

nakładów. No chociażby kwota przeznaczona na utrzymanie zimowe, kwota 1 000 000,00 zł.  

I oby ona okazała się wystarczająca. To wszyscy też tutaj pewnie się martwimy. No niestety 

odpady komunalne, gdzie na ostatniej sesji Państwo Radni podjęliście uchwałę zgodną, aby 

niedobór w kwocie 1 000 000,00 zł za okres zaledwie 10 miesięcy tutaj wyrównać, gdzie 

przybliżyliśmy sobie, że w ciągu tych 10 miesięcy wygenerowano 1800 ton odpadów 

komunalnych więcej. To są odpady od mieszkańców, ale pamiętajmy, że we wszystkich obszarach 

działalności, również na terenie miasta, czy to są kosze na śmieci, czy nasze jednostki, takie 
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opady komunalne też się generują. Tych kosztów jest sporo, jednak nie zapominamy o ważnych 

inwestycjach. Widać je na każdym kroku, są również zaplanowane na przyszły rok. Myślę, że uda 

nam się skutecznie zrealizować. Są to inwestycje duże i troszeczkę mniejsze, pokazaliśmy 

wielokrotnie, że skutecznie potrafimy sięgać po środki zewnętrzne z różnych źródeł, krajowych, 

unijnych. Pozyskujemy także dotacje mniejsze, i większe, różnego rodzaju granty, aby skutecznie 

te środki wykorzystywać, tak aby to co budujemy, to co realizujemy, jak najlepiej służyło 

mieszkańcom. Jeszcze raz bardzo dziękuję za zgodne głosowania w komisjach. Cieszę się też, że 

do nas wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, myślę, że to też jest taki ważny 

moment, w którym musimy powiedzieć wprost, że jest to opinia bez uwag. Zawsze ona była 

pozytywna, aczkolwiek pojawiały się w treści różnego rodzaju uwagi, na które elementy 

musieliśmy zwrócić uwagę, aby być wyczulonym na dany obszar.  Tym razem już można 

powiedzieć od niepamiętnych czasów, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest bez uwag, 

czyli pokazuje, że te wszystkie założenia do planu, do budżetu są bardzo rzeczowe, bardzo realne. 

Oczywiście budżet, tegoroczny i wszystkie wcześniejsze, będzie ewaluował, w każdym miesiącu 

zapewne Państwo Radni będą dokonywać zmian w tym budżecie oraz wieloletniej prognozie 

finansowej. Właśnie o to chodzi, że działamy na pewnym planie, a potem uszczegóławiamy. 

Jeżeli pojawią się możliwości sięgania po środki lub konieczność realizacji jakichś zadań, to 

wprowadzamy na bieżąco do budżetu, tak go zmieniając, aby dalej ten budżet był właśnie jak 

najlepszy. Także na tym etapie bardzo serdecznie dziękuję wszystkim radnym, którzy pracowali w 

komisjach. Pani Skarbnik, całemu zespołowi i wszystkim naszym pracownikom. 

  

  c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej  

i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie budżetu; 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha odczytała następujące opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

 

• w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej gminy Brzesko na 2025 rok. 

• w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej gminy Brzesko na 2025 rok. 

 

  d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi autopoprawkami Burmistrza i 

ewentualnymi poprawkami zgłoszonymi przez radnych; 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawianego projektu budżetu 

  e) głosowanie autopoprawek Burmistrza; 
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 Nie zgłoszono. 

  f) głosowanie poprawek nieuwzględnionych przez Burmistrza w autopoprawkach; 

Nie zgłoszono.  

  g) Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025 - głosowanie uchwały budżetowej z 

uwzględnieniem przegłosowanych autopoprawek z pkt 5 "e") i poprawek z pkt 6 "f"). 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor zarządził głosowanie w sprawie j.n. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr 

Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (4) Bogusław Babicz, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/70/2024 Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2025 – została podjęta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor złożył Panu Burmistrzowi i Pani 

Skarbnik, życzenia pomyślnej realizacji ambitnego budżetu. 

Zapytał, czy Pan Burmistrz, chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Burmistrz Tomasz Latocha jeszcze raz podziękował serdecznie za poparcie tego budżetu, poprzez 

głosowanie. Wyraził nadzieję dalszej, zgodnej, wspólnej pracy przy jego realizacji. Rzeczywiście 

praca przy tym budżecie była bardzo wymagająca. Podkreślił kolejny raz, że jesteśmy dużym 

samorządem z ogromnym zakresem obowiązków, dużą ilością jednostek i podejmowanych przez 

nas działań. W tym miejscu jeszcze raz podziękował Pani Skarbnik za ciężką pracę, wszystkim 

naszym współpracownikom, kierownikom jednostek oraz Pani Przewodniczącej Komisji Budżetu  

i Finansów. Kilkanaście razy spotykaliśmy, aby ten budżet też był jak najlepszy. Także też na Pani 

ręce, oraz na ręce Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej dla wszystkich Państwa serdeczne 

podziękowania i dobrej wspólnej realizacji tych założeń, które przyjęliśmy. 

 4) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041; 
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Skarbnik Celina Łanocha przypomniała, że przedstawiony Państwu projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041, zawierał już te autopoprawki, które zostały 

zgłoszone do projektu budżetu, więc materiał jest kompletny wraz z autopoprawkami.  

Również w materiałach otrzymali Państwo opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, w sprawie 

projektu uchwały, w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko. Ta opinia jest 

pozytywna. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Bogusław Babicz skierował w tym miejscu pytanie do 

Burmistrza odnośnie budżetu gminy, ponieważ nie był obecny w trakcie procedowania uchwały. 

Poprosił o wyjaśnienie pozycji w budżecie gminy w wydatkach przeznaczonych na drogi 

publiczne w tym powiatowe i gminne. Jest tam taka ostatnia pozycja, budowa i modernizacja 

infrastruktury drogowej. Tam jest ponad 1 000 000,00 zł. Czy Pan Burmistrz ewentualnie mógłby 

przybliżyć? Ja rozumiem, że to zawsze planuje się w budżecie takie kwoty, jak gdyby nie do kończ 

określonych inwestycji, ale czy można uchylić jakiegoś rąbka tajemnicy? Czy jak będzie 

przebiegała później kwalifikacja tych środków? Bardzo bym prosił. 

 

Burmistrz Tomasz Latocha podziękował za pytanie i wyjaśnił, że szczegóły dotyczące budżetu 

 i inwestycji są omawiane na komisjach, które stanowią kluczowe miejsce dyskusji. Wyjaśnił, że 

budżet zawiera ogólną rezerwę na inwestycje, która pozwoli na elastyczne dostosowanie 

środków do pojawiających się naborów lub potrzeb. Zaznaczył, że gmina prowadzi przegląd 

stanu dróg po zimie, kwalifikując uszkodzenia i planując konieczne naprawy. Burmistrz 

poinformował także o zakończeniu prac nad ostatnią warstwą nawierzchni na obwodnicy oraz  

o planowanym uruchomieniu jej w styczniu, co wpłynie na poprawę ruchu na drogach gminnych. 

Podkreślił, że decyzje o alokacji środków są podejmowane wspólnie, w sposób kolegialny,  

z uwzględnieniem potrzeb mieszkańców. 

 

Pełna treść wypowiedzi Burmistrza dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Brzesku Anna Lubowiecka 

odnosząc się do przyjętego już przez nas projektu budżetu. Jako przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów, wyraziła życzenia pełnej realizacji tego budżetu, aby warunki do podejmowania 

wszystkich działań były stabilne i przewidywalne, żeby można było to wszystko zrealizować. No  

i oczywiście to wszystko również w odniesieniu do wieloletniej prognozy finansowej, aby 



 

str. 17 
 

wszystkie to, co wspomniała Pani Skarbnik, aby te wskaźniki wszystkie udało się zachować. Życzę, 

wobec tego powodzenia.  

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) - Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/71/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 

2025-2041 – została podjęta. 

  

 5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brzesko o nazwie, Brzesko - 

Pomianowski Stok"; 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha zreferował projekt uchwały jw. 

 

Pełna treść wypowiedzi Burmistrza dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  
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Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brzesko o nazwie, Brzesko - 

Pomianowski Stok"; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) -Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/72/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Brzesko o nazwie ,,Brzesko - Pomianowski Stok" – została podjęta. 

  

 6) przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Brzesko na lata 2024-2027". 

W dyskusji wzięli udział: 

 Burmistrz Tomasz Latocha zreferował projekt uchwały jw. 

 

Pełna treść wypowiedzi Burmistrza dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Brzesko na lata 2024-2027". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) - Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/73/2024 w sprawie przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Brzesko na lata 2024-2027"- została 

podjęta. 

  

 7) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brzesko do roku 2030; 

W dyskusji wzięli udział: 

 Burmistrz Tomasz Latocha zreferował projekt uchwały jw. 

 

Pełna treść wypowiedzi Burmistrza dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:   

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brzesko do roku 2030; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) -Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) -Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/74/2024 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brzesko 

do roku 2030 - została podjęta. 
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8) przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025 -  

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor zreferował projekt uchwały jw. 

 

Pełna treść wypowiedzi Wiceprzewodniczącego dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) -Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/75/2024w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025 – 

została podjęta.  

  

 9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kamil Trąba zreferował projekt uchwały jw. 

 

Pełna treść wypowiedzi dostępna jest w nagraniu z sesji zamieszczonym w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) - Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/76/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

  

 10) nadania tytułu honorowego " Medal na Wstędze za Zasługi dla Miasta Brzeska"; 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Brzesku Jadwiga Dadej oczytała projekt uchwały jw. 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor poddał pod głosowanie następujący 

projekt uchwały:  

 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu honorowego " Medal na Wstędze za Zasługi dla Miasta Brzeska"; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 

NIEOBECNI (1) Adrian Zaleśny 
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Uchwała nr X/77/2024 w sprawie nadania tytułu honorowego " Medal na Wstędze za Zasługi 

dla Miasta Brzeska"- została podjęta 

 

 Burmistrz Tomasz Latocha pogratulował Pani Halinie Mrówce z okazji przyznania tytułu  

i uznania za jej wieloletnią działalność na rzecz społeczności lokalnej. Podkreślił znaczenie jej 

pracy jako Przewodniczącej Stowarzyszenia Przedsiębiorców Brzeskich, które od ponad 30 lat 

integruje lokalnych przedsiębiorców, kupców i rzemieślników. Burmistrz docenił także wkład Pani 

Mrówki w rozwój biznesu, wspieranie przedsiębiorców i wymianę doświadczeń. Wyraził 

wdzięczność za działania na rzecz gminy i powiatu oraz pogratulował zasłużonego tytułu  

w imieniu Rady Miejskiej i mieszkańców. 

 

 11) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk oznajmił, że komisja 

przedłożyła na dzisiejszej sesji projekt uchwały dotyczący przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi Pana MD na działania Sekretarza Gminy Brzesko. Z uwagi na wpływ skargi 13 grudnia  

2024 r. oraz niemożność jej rozpatrzenia w ustawowym terminie z powodu wcześniejszego 

zwołania sesji, komisja zaproponowała przedłużenie terminu do 31 stycznia 2025 r. Uzasadnił, że 

z tego względu niezbędne jest wydłużenie terminu na merytoryczne rozpoznanie skargi  

z udziałem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W tym zaproszenie skarżącego, wysłuchanie strony 

skarżonej oraz przygotowanie właściwej opinii stanowiska, wobec powyższego przedłużenie 

terminu jest zasadne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 
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BRAK GŁOSU (1) -Agata Podłęcka 

NIEOBECNI (1) -Adrian Zaleśny 

 

Uchwała nr X/78/2024 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. -  została podjęta. 

  

Ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Brzesku Jadwiga Dadej przedstawiła sprawozdanie  

w Brzesku w sprawie udzielonych odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

  

Ad.10. Interpelacje Radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Interpelacje zgłosili następujący Radni: 

 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Seweryn Kozub złożył interpelacje dotyczącą wykonania 

remontu nawierzchni ul. Młyńskiej i ul. Słotwińskiej w Brzesku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Janusz Filip zgłosił w tym miejscu obrad wniosek, aby w pokoju 

przylegającym do sali sesyjnej zainstalować monitoring, który mógłby być czynny tylko wtedy, 

kiedy odbywają się sesje. W zasadzie, kiedy są komisje to nie, ale na sesję mogą przychodzić 

różne postronne osoby. Każdy z nas tam zostawia swoje ubranie wierzchnie, no i żeby nic nikomu 

nie zginęło. Wydaje mi się słuszne jest, to może nie będą takie duże koszty, żeby zainstalować 

tego typu urządzenie. 

  

Ad.11. Zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Janusz Filip zgłosił zapytanie w temacie mieszkanki Jasienia. Z tego co wiem dostaliśmy 

wszyscy taką informację o osobie, która żyje w takich kiepskich warunkach bytowych. Już wiem, 

że kolega Dariusz Bruc będzie ten temat starał się oglądać, bo jest budowlańcem. Pewnie w tym 

temacie więcej by powiedział były sołtys, Pan Zbigniew Łanocha, bo on u tej Pani był i tam jakieś 
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dwa piece zamontował, ale wiem, że również do urzędu taka informacja dotarła. I chciałbym się 

w tym temacie cokolwiek dowiedzieć. Ja tam nie byłem i nie widziałem. 

 

Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha poinformował, że sprawa tej Pani, jest nam znana i została 

przekazana do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. To jest nasza jednostka, nasza instytucja, 

która w zakresie pomocy społecznej realizuje wszystkie zadania i posiada kompetencje, czyli 

wszystkie rzeczy, które w sprawach pomocy społecznej są tutaj delegowane do ośrodka. Nie 

będzie tego załatwiał żaden z innych urzędników tu w magistracie, którzy mają inne zadania, czy 

to z geodezji, czy zarządzania mieniem gminnym, czy też z inwestycji. To są zadania z zakresu 

pomocy społecznej i tam też zostały przekierowane. Wyraził nadzieję, że wszystkie kompetencje 

ośrodka zostaną odpowiednio wykorzystane do rozwiązania tej sprawy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Zbigniew Łanocha wyraził chęć odniesienia się w kilku zdaniach 

do pisma złożonego w sprawie o mieszkanki Jasienia. Oznajmił, że od kilku lat jest w kontakcie  

z tą Panią oraz Panią Dyrektor MOPS-u. Ta Pani ma możliwość skorzystania z pomieszczeń 

socjalnych, po prostu nie wyraża zgody na opuszczenie tego budynku. To jest dom, gdzie się 

wychowała, jest to dom rodzinny. Ja pomagam jak mogę. Ile razy się ta Pani do mnie zwróciła, 

czy o zakup butli gazowej, czy doładowanie do telefonu. Zorganizowaliśmy pieniądze na zakup 

pieca do kuchni i pieca kaflowego do pokoju. Jeden piec został przywieziony z Dąbrowy 

Tarnowskiej, drugi z Niepołomic. Zamontowaliśmy te piece, poprzednie się rozsypały, istniało 

zagrożenie zatruciem dwutlenkiem węgla. Ja bym bardzo prosił, jeżeli faktycznie Pan Radny 

Dariusz Bruc podjąłby się tematu, to ja zapraszam. Ja bardzo chętnie podjadę z Dariuszem do tej 

Pani, żeby zobaczyć w jakim stanie jest ten budynek. Tam z dachu wypadły dachówki. Tam jak są 

ulewy, to tam się po prostu leje woda do środka, do mieszkania. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach skierował zapytanie do byłego Pana Sołtysa, czy ta Pani jest 

samotna, czy ma rodzinę? Skoro taki stan trwa od tylu lat, to rozumiem, że albo jest sama  

i nikt jej nie może pomóc, bo nie znamy sytuacji. 

 

Radny Zbigniew Łanocha odpowiedział Burmistrzowi, że Pani mieszka sama, jej mama zmarła 

kilka lat temu, jednak z mamą ta Pani nie mieszkała. Ma brata, ale brat nie utrzymuje z nią 

kontaktu. Udzielamy pomocy w graniach naszych możliwości.  Próbujemy po prostu jak tylko się 

da i o co tylko poprosi, to ja jestem do dyspozycji. Zawsze jestem pod telefonem i oferuję 

wsparcie. 

 

Burmistrz Tomasz Latocha wypowiadając się w tym temacie oznajmił, że zna sytuację, zna 

również Panią, także był na miejscu, ale to są nasze działania wolontariackie. Myślę, że właściwą 

jednostką jest tutaj Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, a przede wszystkim wola Pani do chęci 
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skorzystania z pomocy, bo to jest jakby klucz do wszystkiego, że ktoś musi chcieć, aby skorzystać 

z pomocy. My wielokrotnie też organizowaliśmy różnego rodzaju drobne akcje pomocowe, czy to 

w okresie zimowym, czy też świątecznym, aby zaopatrzyć w produkty takie, które w danym 

okresie byłyby potrzebne, czy to chemiczne, czy to żywnościowe i to dowoziliśmy Jednak, j musi 

być chęć tego, aby dać sobie po prostu pomóc i skorzystać z instrumentów, które w tym zakresie 

są i wskazane i ustanowione prawem.  Mamy pracowników socjalnych, którzy świetnie się na 

tym znają. Myślę, że w pewnym momencie również Pani dojdzie do przekonania, iż warto 

skorzystać z pomocy oferowanej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

  

Ad.12. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

 Nie zgłoszono. 

Ad.13. Wolne wnioski i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Seweryn Kozub zgłosił wniosek wyrażający prośbę 

mieszkańców Brzeska o odmalowanie oznakowania poziomego na ulicy Powstańców Warszawy 

na samym końcu skrzyżowania drogi prowadzącej do galerii handlowej i na plac targowy. 

Obecnie znajduje się tam znak pionowy D6, jednak nie jest on poparty oznakowaniem 

poziomym, więc jeżeli możemy prosić o najbliższą możliwość wskazania jakiegoś najbliższego 

możliwego terminu, to bardzo prosimy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kamil Trąba wyraził uznanie za przygotowanie i realizację 

szóstego budżetu przez obecnego Burmistrza, Panią Skarbnik oraz pracowników wydziałów. 

Podkreślił skuteczność działań w warunkach kryzysowych (pandemia, inflacja, wojna na 

Ukrainie). Podkreślił również, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie budżetu na 

przyszły rok jest pozytywna oraz bez uwag. Przytoczył także opinię Radnego Dariusza Bruca  

w kwestii budżetu, podkreślającą dynamiczny rozwój sołectwa Mokrzyska w ostatnich latach.  

W tym miejscu podziękował za inwestycje w Mokrzyskach a w szczególności wyraził wdzięczność 

za wykonanie nakładki asfaltowej na ulicy Trakt Królewski, która podniosła standard drogi na 

miarę XXI wieku. Ponadto w wypowiedzi docenił organizacje i frekwencję na Jarmarku 

Bożonarodzeniowym pomimo niesprzyjającej pogody. Podkreślił pozytywne opinie mieszkańców 

i gości oraz medialne zainteresowanie wydarzeniem.  

 

 Ja właściwie z trzema różnymi wątkami w ramach wolnych wniosków już poza punktami, które 

wcześniej analizowaliśmy.  Pierwsza rzecz odnośnie budżetu. Wcześniej chciałem zabierać głos. 

Jesteśmy już po głosowaniu, chciałbym podzielić się swoją sugestią i opinią. Właściwie jest to 

szósty budżet, który został przygotowany przez Pana Burmistrza, przez Panią Skarbnik, przez 
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osoby, które pracują w poszczególnych wydziałach. Widzimy na przestrzeni lat, jak te 

poszczególne budżety pracowały, jak trzeba było te budżety dostosować do czasów, które są 

ciężkie, bo właściwie wszystkie te budżety działały w warunkach kryzysowych. To co wcześniej 

zostało powiedziane w formie pandemii, galopującej inflacji, wojny na Ukrainie i innych rzeczy 

covidowych. Ciągle trzeba było się dostosowywać i zmieniać, więc to było działanie w czasie 

ciągłego kryzysu, a widzimy, że wszystko to, co było w planach, to zostało zrealizowane i to  

z nawiązką, czego dowodami są, czy to udzielona absolutoria, czy to wota zaufania. Nie przez 

wszystkich, to też trzeba przyznać. Jednakże widzimy, że na przestrzeni lat to podejście, również 

poszczególnych radnych ewaluuje i zmienia się. I właściwie dostosowuje się do tego, co mamy 

tutaj, czego przykładem jest głosowanie, czy to na komisjach w tym roku, czy teraz podczas sesji, 

gdzie ta praca jest dostrzegana i doceniana. Widzimy to również poprzez opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która właśnie bez uwag odnosi się do naszego budżetu. I taka jeszcze mała 

dygresja, uwaga. W ostatnim czasie mieliśmy zebranie wiejskie w sołectwie Mokrzyska. 

Siedziałem obok Radnego Dariusza Bruca, który wydaje mi się, że idealnie odniósł się  

i podsumował ten budżet, jak i budżety poprzednie. Dariusz potwierdzi te słowa, ale warto, żeby 

gdzieś tutaj przytoczyć przy okazji tych analiz, że nie mieszka od samego początku  

w Mokrzyskach, ale ostatnie lata, ostatnie sześć lat jest to okres dynamicznego rozwoju 

społeczeństwa, czego przykładem są te właśnie budżety przedstawione i opracowane przez Pana 

Burmistrza, przez Panią Skarbnik. Przez wszystkie osoby i potem realizowane, więc wydaje mi się, 

że to jest najlepsza laurka, że osoba potrafi te rzeczy docenić. Stwierdzić, że tak dynamicznego 

rozwoju, jak ostatnie sześć lat, między innymi dla sołectwa Mokrzyska, nie było. Tak, Dariusz? Czy 

tak było tak? Dariusz potwierdza. Super, dziękuję. 

 

Kolejna kwestia odnośnie jeszcze Sołectwa Mokrzyska. Wyrazy wdzięczności i podziękowania, bo 

wiem, że to kosztowało troszkę zabiegów dyplomatycznych i też również budżetowych. 

Wykonanie ostatniej nakładki asfaltowej na ulicy Trak Królewski. Cieszymy się bardzo, że przed 

świętami udało się dzięki też sprzyjającej pogodzie ten temat zakończyć. Ostatnie oznakowania 

poziome, dzięki temu ten długi ciąg drogowy, naprawdę wygląda na miarę XXI wieku. I przez lata 

zaniedbana droga, jest doprowadzona naprawdę do takiego standardu, który będzie nam 

wszystkim służył przez kolejne lata i za to słowa wdzięczności i uznania  

I kolejna trzecia kwestia, właściwie też w formie podziękowania, docenienia. Za nami weekend, 

podczas którego organizowany był jarmark bożonarodzeniowy. I właściwie każdy miał podobne 

odczucia. Pomimo niekoniecznie sprzyjającej pogody widzieliśmy naprawdę bardzo dobrą 

organizację tego wydarzenia i bardzo dobrą frekwencję. Osoby, które chcą się wystawiać stricte  

z naszego terenu, jak również osoby przyjezdne, doceniają ten jarmark pod wieloma względami, 

czego przykładem są relacje na mediach tarnowskich, bocheńskich, krakowskich. To się nie 

bierze znikąd. Osoby przyjeżdżają, doceniają w stosunkowo nie tak dużym mieście. Biorą z niego 

przykład i potrafią z tego się cieszyć i dawać przykład, jak w miejscowości w gminie Brzesko 



 

str. 27 
 

potrafimy to zorganizować, więc tutaj też słowa podziękowania, uznania dla Pana Burmistrza, dla 

wszystkich podległych służb. Wielkie ukłony dla Pani Dyrektor Barbary Kuczek, która koordynuje 

te wszystkie działania i też naprawdę ogrom pracy i serca poświęca, żeby ten jarmark wyglądał  

w takiej formie w jakiej widzieliśmy. I tutaj takie pytanie mam do Pana Przewodniczącego Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości, Pana Janusza Filipa, czy w tym jarmarku uczestniczył? 

Jaka jest jego sugestia, opinia dotycząca tego jarmarku? Wiemy, że niekoniecznie nie tak dawno 

jeszcze wypowiadał się na temat tego, że rynek umiera i nic się w Brzesku nie dzieje oraz czy w 

takich jarmarkach uczestniczył w Bochni? W Tarnowie? W okolicznych miejscowościach i jak ta 

organizacja tego typu wydarzenia przebiegała? Dziękuję. 

- Dziękuję bardzo. 

 

Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha - Proszę Państwa, to są oczywiście wnioski Państwa Radnych. 

Każdy z Państwa ma prawo takie wnioski składać. Ja cieszę się, że jest tutaj też ta szeroka 

przestrzeń poruszana, bo z jednej strony mówimy tutaj o elementach infrastrukturalnych, gdzie 

faktycznie czasem trzeba na bieżąco coś poprawić. Ktoś z Państwa coś zauważy. Jesteście 

przedstawicielami mieszkańców, mieszkańcy mają prawo wam zgłosić, a wy dobrze swoją rolę 

tutaj wypełniacie i za to dziękuję. Bardzo jest mi miło i dziękuję też za docenienie. Za zauważenie 

tych działań takich miękkich, społecznych, chociaż one mają też szerszy aspekt, bo z jednej 

strony wyjście z domu, spotykanie się, kultywowanie pewnych tradycji, czy to 

Bożonarodzeniowych, czy Wielkanocnych, czy Małopolskie Festiwale Smaku, czy Brzeski Festiwal, 

czy senior party i wiele, wiele innych imprez i wydarzeń, które są. Chociażby wcześniej otwarcie 

lodowiska, to jest powód do naszej dumy, bo zapraszamy wszystkich mieszkańców, niezależnie  

w jakim wieku, do tego, aby wychodzili, aby się spotykali i rodziny tutaj całe korzystały. Ten 

ostatni jarmark, to też jest taki element bardzo ważny pod kątem chociażby handlu. Mają szansę 

zaprezentować się nasi lokalni restauratorzy. Mają szansę zaprezentować się koła gospodyń 

wiejskich, gdzie wspaniałe rękodzieło, różnego rodzaju smakołyki, potrawy przygotowują,  

a środki, które w ten sposób zgromadzają, służą im na dalszą działalność. W ten sposób z jednej 

strony promują się te koła, a z drugiej strony w pewien sposób zapewniają sobie dalsze 

funkcjonowanie. No i też bardzo ważna rzecz, rękodzieło, ozdoby choinkowe, ozdoby świąteczne, 

różnego rodzaju produkty, gdzie skracamy łańcuch dostaw, gdzie bezpośrednio producenci też 

mogą te swoje produkty zaoferować kupującym, odwiedzającym jarmark. To też jest taki 

element, gdzie sprzyja to po pierwsze promocji tych producentów, promocji wystawców, czy to 

pszczelarzy, czy wielu innych, bo też takie stoiska, czy wędliniarzy. Takie stoiska są i na pewno 

gospodarczo w jakiś sposób w tym okresie im to pomaga, promując ich. No i inne elementy, 

gdzie myślę, że nasze tradycje bożonarodzeniowe, wspólne rozświetlenie choinki, odliczanie, ale 

przede wszystkim też błogosławieństwo szopki, opłatków, gdzie staramy się też przekazać 

mieszkańcom opłatki razem z siankiem jako takiego symbolu bardzo ważnego. W dzisiejszym 

mocno skomercjalizowanym świecie zabiegani, często przed świętami zapominamy o tych 



 

str. 28 
 

drobnych symbolach, które jednak powinny nam towarzyszyć, a jesteśmy winni. To też jest 

okazja do zaprezentowania naszych organizacji. Mówię tutaj, czy Krakowiacy Ziemi Brzeskiej, 

którzy zawsze są absolutnie nie tylko ozdobą, ale też takim filarem pewnej tradycji. Mówię tutaj 

o naszych strażakach, o orkiestrze miejskiej, która w przyszłym roku obchodzi swój jubileusz. To 

wszystko, to są organizacje, które warto prezentować. Wspaniałe koncerty kolęd, czy taki już 

świąteczno-noworoczny, można powiedzieć koncert na rynku. Zupełnie inaczej słucha się muzyki 

na żywo, jak muzyki z głośników. To wszystko ma niesamowicie wielką wartość. I tu faktycznie 

należy podziękować wielu osobom. Ja dziękuję moim pracownikom, ale przede wszystkim 

dziękuję wolontariuszom, bo bardzo duża grupa wolontariuszy. Mówię tutaj o strażakach,  

o strażakach ochotnikach, którzy przez kilka dni pracują pomagając, aby to święto, to wydarzenie 

miało swój wyjątkowy wymiar. Brzesku, powiatu, ale ja spotykam już teraz, któryś rok z kolei, bo 

to była piąta edycja naszego Brzeskiego Jarmarku Bożonarodzeniowego, gdzie na przykład goście 

ze Śląska przyjeżdżają i mówią, że są zachwyceni, bo panuje tutaj wyjątkowa atmosfera i 

wspaniały klimat. Myślę, że dla nas takie wyjście z domu, spotkanie przyjaciół, znajomych, 

spróbowanie czegoś dobrego, czy też zaopatrzenie się na święta w ten sposób pomagając 

przedsiębiorcom jest bardzo ważne. Także też dziękuję za to, że ten aspekt społeczny jest tutaj 

zauważany. Myślę, że tyle z mojej strony, także infrastruktura tak, oświata tak. Wszystko to, co 

pisze w ustawie, ale też ten obszar społeczny jest ważny. Uczmy się, proszę Państwa  

i przypomnijmy sobie, jak to jest się cieszyć z drobnych rzeczy, bo coraz częściej niestety o tym 

zapominamy, że jest wiele dobra i powinniśmy umieć się z tego wszystkiego cieszyć. Umieć to 

doceniać, że takie rzeczy się wspaniałe dzieją. Niekoniecznie musimy jechać na drugi koniec 

Polski, czy do bardzo dużych miast, aby z tych dobrodziejstw skorzystać. To dotyczy również 

naszych dzieci, które często w dobie cyfryzacji, mocno rozwiniętej cywilizacji otrzymują 

wspaniałe prezenty, upominki, a też już niekoniecznie wszyscy potrafią się z tego cieszyć  

i radować. Ta radość trwa 5 minut. Rzadko dłużej, a jest tyle wspaniałych relacji, które w ten 

sposób możemy budować i być z tego dumni, że tworzymy wyjątkową społeczność. Bardzo 

Państwu też za to dziękuję, za uczestnictwo, za miłe słowa. Dziękuję. 

 

 

Burmistrz Brzeska Tomasz Latocha podziękował Radnym za aktywność i zgłaszanie wniosków, 

podkreślając, że każdy Radny ma prawo wnosić propozycje, a współpraca w tym zakresie 

pozwala na skuteczniejsze działanie na rzecz mieszkańców. Wyraził zadowolenie z tego, że 

poruszane są różne tematy – zarówno infrastrukturalne, jak i społeczne, które wpływają na 

jakość życia mieszkańców. W swojej wypowiedzi Burmistrz omówił szczegółowo działania 

związane z obszarem społecznym. Podkreślił znaczenie organizacji wydarzeń kulturalnych  

i społecznych, takich jak Jarmark Bożonarodzeniowy, otwarcie lodowiska, Małopolskie Festiwale 

Smaku, Brzeski Festiwal, czy wydarzenia dedykowane seniorom. Wspomniał, że wydarzenia te 
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mają na celu integrację mieszkańców, promocję lokalnych tradycji oraz wspieranie lokalnych 

przedsiębiorców i organizacji, takich jak koła gospodyń wiejskich, pszczelarze czy wędliniarze. 

Burmistrz zauważył również, że tego typu inicjatywy promują lokalne rękodzieło, produkty 

spożywcze oraz umożliwiają skracanie łańcuchów dostaw. Wymienił, że dzięki temu wystawcy 

mogą zaprezentować swoją ofertę, co przyczynia się do ich promocji i wsparcia gospodarczego. 

Podziękował za zaangażowanie wolontariuszy, w szczególności strażakom ochotnikom, którzy 

aktywnie wspierają organizację wydarzeń. Zwrócił uwagę na wartość tradycji związanych ze 

świętami, takich jak wspólne rozświetlanie choinki, koncerty kolęd, błogosławieństwo szopki czy 

przekazywanie opłatków z siankiem. Wskazał, że w dzisiejszym świecie, pełnym komercjalizacji, 

takie symbole przypominają o istocie świąt i budowaniu wspólnoty. 

Podkreślił, że działania społeczne i kulturalne są istotnym elementem życia mieszkańców,  

a jednocześnie zachęcił, aby doceniać drobne rzeczy i czerpać radość z lokalnych inicjatyw. 

Zwrócił uwagę na rolę rodziny i relacji międzyludzkich, które w dobie cyfryzacji tracą na 

znaczeniu. Wyraził dumę z tego, że Brzesko tworzy wyjątkową społeczność, w której mieszkańcy 

mogą czuć się zintegrowani i zaangażowani. 

Na zakończenie Burmistrz podziękował Radnym, mieszkańcom, organizatorom i wolontariuszom 

za ich wkład w rozwój miasta i życie społeczno-kulturalne. Wyraził nadzieję, że wspólne działania 

będą kontynuowane, a lokalna społeczność będzie dalej kultywować tradycje i budować 

wyjątkową atmosferę Brzeska. 

 

 

W tym miejscu obrad głos zabrał mieszkaniec Brzeska. 

Mieszkaniec Brzeska odnosząc się do treści skargi odczytanej przez Przewodniczącego Skarg 

Wniosków i Petycji złożył oświadczenie, że nie jest autorem skargi, która została podpisana 

adresem e-mail wskazującym na jego osobę. Podkreślił, że nigdy nie korzystał z tego adresu,  

a wszystkie jego skargi są podpisywane imieniem i nazwiskiem. W związku z tą sprawą 

zapowiedział złożenie zawiadomienia do prokuratury o popełnieniu przestępstwa. Skierował 

prośbę do Sekretarza Stanisława Sułka  o przekazaniu Burmistrzowi , aby zabezpieczył  

i udostępnił dowody i wszystkie informacje w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków Franciszek Brzyk wyjaśnił, że nic takiego nie 

odczytywał. Skarga nie była w ten sposób podpisana.  

 

Mieszkaniec odniósł się również do funkcjonowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, krytykując 

jej sposób działania. Wskazał na brak merytorycznego podejścia do rozpatrywanych skarg oraz 

niewłaściwe zachowanie członków komisji, takie jak zajmowanie się sprawami niezwiązanymi  

z posiedzeniem. Podkreślił, że jego skarga dotycząca dyskryminacji została rozpatrzona w sposób 
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nieodpowiedni, a uzasadnienie uchwały rady miejskiej w tej sprawie zawierało błędy i nie 

odnosiło się do przedstawionych przez niego dowodów. 

 

Zwrócił uwagę na nieścisłości w działaniach Przewodniczącego Komisji, który według niego 

wprowadzał w błąd Radnych i posługiwał się dokumentami niezwiązanymi z przedstawionymi 

zarzutami. Zaapelował o weryfikację pracy komisji, aby zastanowić się, czy Komisja Skarg  

i Wniosków w takiej postaci z tymi osobami powinna działać? Zapytał, dlaczego nikt nie 

sprawdza, czy Pan Brzyk nie kłamie? 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk oznajmił, że nie będzie się 

wdawał w polemikę. Przypomniał, iż na poprzedniej sesji w żartobliwym tonie o pewnych 

rzeczach, chciałbym zapytać tylko Pana Waldemara, czy to, co zacytował było na mojej stronie 

Facebook-owej? 

 

Mieszkaniec Brzeska odpowiedział Przewodniczącemu komisji, że zacytował jego słowa  

z poprzedniej sesji. Wszyscy radni to słyszeli i mogą to potwierdzić. Wyjaśnił, że wówczas 

wspomniał jedynie, że nie przegląda jego profilu na Facebooku. Przypomniał radnym o czym 

wtedy mówił. 

 

Przewodniczący Komisji Franciszek Brzyk stwierdził, iż nie zamierza wchodzić w polemikę, 

ponieważ nie ma to sensu. Odniósł się również do sytuacji, która przedstawił mieszkaniec. 

 

 

Sekretarz Stanisław Sułek - Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Czuję się zobowiązany 

odpowiedzieć, ponieważ zostałem wywołany. Chciałbym podkreślić, że Pan nie jest moim 

przełożonym ani osobą, która ma prawo wydawać mi polecenia. Osoba, która obraża najwyższe 

władze państwowe, a później prosi je o pomoc, powinna się zastanowić nad swoim 

postępowaniem. Po takim wystąpieniu wstydziłbym się zwrócić do sekretarza z jakąkolwiek 

prośbą. 

 

Nie odnotowano kolejnych głosów w tej sprawie. 

 

Ad.14. Zamknięcie obrad Sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor w związku z wyczerpaniem porządku 

zamknął obrady sesji, ale jeszcze Państwa proszę o chwilkę uwagi w związku z faktem, że 

wchodzimy już w okres świąteczny. Właściwie za tydzień mamy wigilię. Chciałem życzyć Państwu 

zdrowych, spokojnych świąt w gronie rodzinnym i abyśmy w zdrowiu i w komplecie spotkali się  
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w przyszłym roku. Niech on będzie owocny. Niech nasza prasa będzie owocna dla całego miasta  

i mieszkańców. Dziękuję bardzo. 

 

 

  

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej W Brzesku 

(-) mgr Bogusław Sambor 
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Brzesko, dnia 10 stycznia 2025 r. 


